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Abstract (en)

The apparatus (A) has a set of movable contact supports e.g. rotating contact-carrier shaft (4), for supporting a set of movable contacts (2), which is
arranged with respect to a set of fixed contacts (3). Each support is rotatably mounted between an opening position and a closing position. A contact
pressure ensuring spring (15) ensures contact pressure between the fixed and movable contacts. Locking units lock another set of contact supports
(5) in the former set of supports, where the units are activated during insertion of the movable contacts in the contact supports (5).

Abstract (fr)

La présente invention concerne un appareil électrique de coupure A logé dans un boitier isolant B et comportant un support de contact supportant
au moins un contact dit mobile (2), le ou chaque contact mobile (2) étant disposé en regard d'au moins un contact dit fixe (3). Cet appareil est
caractérisé en ce que le (ou les) contact(s) mobile(s) (2) est (sont) monté(s) dans un (ou respectivement des) support(s) dit(s) second(s) (5),
ledit(lesdits) second(s) support(s) (5) étant monté(s) articulé(s) par rapport au premier support (4), et en ce qu'il comporte des moyens pour assurer
la pression de contact entre le(s) contact(s) mobile(s) et le(s) contact(s) fixe(s).
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